
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2010–03–23

Protokoll styrelsemöte S10 2010–03–23

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Tobias Månsson Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Joakim Andersson Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Tobias Johannesson Industrimästare
Jessika Nilsson Programmästare
Philip Ridderheim Överphös

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga personer att adjungera.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen §8.5 Kåraktivitet
och §9.5 Tid för nästa möte

§5 Föregående
mötesprotokoll

De utskickade mötesprotokollen godkändes inte.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser ut som följer:

# Genomförs av: Beslut: Beslutades: Rapporteras:
18 Sofia Policydokument S09 2009 S10 2010
35 Anders Mat i caféet S29 2009 S10 2010
2 Sofia, Mazdak Tacokväll S09 S10 2010

Sofia berättade att hon inte hunnit göra något med policydoku-
menten än, men ska förhoppningsvis hitta tid i påsk att sitta med
det. Rapporteras på nästa styrelsemöte.

Anders berättade att toast säljer bra men att Risifrutti inte säljer
fullt lika bra. Det finns färdigrätterna också som säljer. Det kom
ett förslag om att ställa Risifruttin i border. Styrelsen beslöt att
stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Sofia hade varit i kontakt med tillståndsmyndigheten, men inte
fått något direkt svar. Rapporteras på nästa styrelsemöte.

§7 Utskottsrapporter Tobias J rapporterade att de ska ha provsmakning av buffén inför
Teknikfokus. Tidningen är i stort sätt klar och allt materiel ska i
stort sett vara beställt.

Jessika rapporterade att de är bokat in med filmkvällar under
våren. Aktivitetsutskottskollegiet hade möte i fredags.
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Tobias M rapporterade vad de tagit upp på Informationskollegi-
emötet senast.

Philip rapporterade att de på Överphöskollegiet diskuterat lite
ouveraller och gasquen är fortfarande ett problem. Det var tvåp-
hösfest förra onsdagen.

Anders rapporterade att han och skattmästaren suttit med café-
ets in- och utlager. Ett av svinnen är lokaliserade till border. Åt-
gärd till detta är att det bara kommer att vara det billigaste ur
sortimentet som ställs i border. Efter alumnisittningen var die
Mauer öppen och detta upptäcktes på måndagsmorgonen. Det
kan vara så att det har försvinnit saker, det kan också vara så att
det inte skett något.

Fredrik rapporterade att han hjälpt Cafémästaren och att han har
skickat en faktura till Tactel.

Joakim rapporterade att han lyckats dubbelboka iDét ikväll. Dock
har han åtgärdat problemet så att det inte ska uppstå igen.

§8 Ekonomisk status ENEA har nu betalat sin faktura från nollningen 2009. Reviso-
rerna är inte så glada över att bokslutet dragit ut på tiden, men
Fredrik har förklarat situationen och de har en viss förståelse för
det hela. Alumnisittningens ekonomi är inte genomräknad än.

§8.5 Kåraktivitet Kåren har planer att genomföra något som liknar DIMMA™. Ef-
tersom detta är ett gammalt dataarrangemang tidigare anordnat
av DTX så ville Programmästaren först kolla med styrelsen om
det var okej att de gick vidare med planeringen.

Styrelsen diskuterade kring frågan och kom fram till att arrange-
manget bör inte vara så likt DIMMA™ så det inte blir en direkt
kopia.

§9 Planering av
utskottsmöten

Fredrik upplyste vad punkten innebar. Punkten bordlades ef-
tersom Christian inte var närvarande.

§9.5 Tid för nästa möte Eftersom det är påsk och folk ska hem så kommer nästa styrel-
semöte inte vara förrän om fyra veckor. Den 13 april ska vi har
möte inför VTM, och det vore bra att ha ett styrelsemöte i sam-
band med detta möte. Sofia ska försöka laga mat.

§10 Meddelande E-sektionen hade inbrott i en av sina mojter under tentaveckan.

Det ska vara husstyrelsemöte på fredag.

Fredrik meddelade att han pratat med Gustav Scheja och kanske
kommer tillståndsmyndigheten att få tillgång till huset så det vi
inte behöver vara när de vill genomföra kontroller

Staben har planerat in att ha en fadderfest i maj.
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§11 Övrigt Sofia vill göra om kallelsen till styrelsemöte så att man innan sön-
dagen skickar in till Ordförande vad utskottet sysslat med under
veckan så sammanställer hon allas rapporter och skickar ut till
alla. Detta för att slippa långa utskottsrapporter på styrelsemö-
tena.

Fredrik påpekade att kåren tar betalt för allt vi hyr av dem, men
när vi låna ut saker till dem tar vi inte betalt. Detta borde vi göra,
men att ibland låna ut som ren goodwill.

§12 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Tobias Månsson
Sekreterare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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